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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy lehet az, hogy az Információs Hivatal nem 
derített fényt Kaleta Gábor tiltott pornográf tevékenységére?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Kaleta Gábor volt perui nagykövetet nemrég egy év (két év hat hónapra) felfüggesztett 
börtönbüntetésre, illetve 540 ezer forintos pénzbüntetésre ítélte a Budai Központi Kerületi Bíróság 
gyermekpornográfia miatt. A vád szerint Kaleta számítástechnikai eszközein 19 697 darab, 
kiskorúakról készült tiltott pornográf felvételt találtak a rendőrök. Kaleta közel 20 évig dolgozott az
államigazgatásban, elsősorban a külügyben. A külgazdasági és külügyminiszter irányítása alá 
tartozó Információs Hivatal, amely többek közt ellátja a követségek biztonsági védelmét és egyes 
nemzetbiztonsági ellenőrzési feladatokat is, hosszú időn keresztül nem vette észre, milyen 
tartalmakat tárol számítástechnikai eszközein a volt nagykövet. Ez mindenképpen súlyos 
aggályokat vet fel az IH által végzett ellenőrzések megbízhatóságával és hatékonyságával 
kapcsolatban, különös tekintettel arra, hogy külföldi bűnüldöző szervek képesek voltak felderíteni 
Kaleta online tevékenységét.

Emellett az IH arról sem szerzett tudomást, hogy titkos külföldi nyomozás zajlik Kaleta Gábor 
érintettségével.

Kérdéseim:

1. Mi a magyarázat arra, hogy a külgazdasági és külügyminiszter irányítása alá tartozó Információs 
Hivatal hosszú ideig nem vette észre Kaleta Gábor pornográf tevékenységét, és a titkos külföldi 
nyomozás sem került a látóterébe?

2. Mikor és kitől értesült az Információs Hivatal és a Külgazdasági és Külügyminisztérium Kaleta 
Gábor törvénysértő tevékenységéről és a külföldi nyomozásról?



3. Lesz-e következménye annak, hogy az Információs Hivatal kudarcot vallott? Indít-e belső 
vizsgálatot az Információs Hivatalban annak érdekében, hogy kiderüljön, milyen mulasztások 
vezettek a volt perui nagykövet tiltott online tevékenységének felderítetlenül maradásához?

4. Milyen lépéseket tesz annak érdekében, hogy az Információs Hivatal hatékonyan tudja ellátni a 
diplomáciai képviseletek ellenőrzését?

Várom válaszát!

Budapest, 2020. július 09.

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyűlési képviselő
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